

# 二〇一五年 **五月** May **2015**

# 董事局巡視東華三院各項服務

The Board of Directors Visited TWGHs Service Units 6.22.25









董事局成員參觀本院屬下不同的服務單位,包括醫院、學校及東華三院文物館。

Board Members visited various service units of TWGHs, including hospitals, schools and the Tung Wah Museum.

# 「第四屆亞太區問題賭博及成癮問題研討會2015」開幕典禮

The Opening Ceremony of the "4th Asian Pacific Problem Gambling and Addiction Conference 2015"



「第四屆亞太區問題賭博及成癮問題研討會2015」,邀得民政事務局常任秘書長馮程淑儀太平紳士(前排右六)擔任主禮嘉賓。

The Guest of Honour, Mrs. FUNG CHING Suk Yee, Betty, JP (front row, right 6), Permanent Secretary for Home Affairs, officiated at the Opening Ceremony of the "4th Asian Pacific Problem Gambling and Addiction Conference 2015".

# 東華三院黃大仙醫院五十周年晚宴

50th Anniversary Banquet of TWGHs Wong Tai Sin Hospital,



of TWGHs Wong Tai Sin Hospital.

15

2015

**S** 

#### 東華三院幼稚園聯校畢業典禮

TWGHs Joint Kindergartens Graduation Ceremony





14/05

東華三院幼稚園校監何超蕸主席(前排左六)、主禮嘉賓免費幼稚園教育委員會主席鄭慕智博士GBS, OBE太平紳士(前排左七)、董事局成員、高級職員及幼稚園校長合照

A group photo of Ms. Maisy HO (first row, left 6), the Chairman cum Supervisor of TWGHs Kindergartens, the Guest of Honour, Dr. CHENG Mo Chi, Moses, GBS, OBE, JP (first row, left 7), Chairman of the Committee on Free Kindergarten Education, with Board Members, senior staff, and head-teachers of the kindergartens

#### 東華三院小學聯校游泳比賽

TWGHs Joint Primary Schools Swimming Gala



名譽校監何超蕸主席(前排左二)與得獎學生及校長合照 A group photo of Ms. Maisy HO (front row, left 2), the Chairman cum Honorary Supervisor, with students and head-teachers

821<sub>0</sub>5

#### 東華三院小學聯校畢業典禮

TWGHs Joint Primary Schools Graduation Ceremony





主禮嘉賓香港教育學院校長張仁良教授BBS太平紳士(左一)及名譽校監何超蕸主席(右一)一同主持典禮。
Officiating at the Ceremony were the Guest of Honour, Prof. CHEUNG Yan Leung, Stephen, BBS, JP (left 1), President of The Hong Kong Institute of Education, and Ms. Maisy HO (right 1), the Chairman cum Honorary Supervisor.